
Wiceprezes PGNiG Maciej Woźniak o Baltic
Pipe z Krzysztofem Świątkiem w TVP Info

W czwartek ruszają rozmowy ze stroną duńską i norweską, które mają doprowadzić do opracowania pełnej
koncepcji budowy Baltic Pipe, czyli gazociągu podmorskiego łączącego systemy przesyłowe gazu ziemnego
Danii i Polski. Poinformował o tym w rozmowie z Krzysztofem Świątkiem w programie „Cztery strony” TVP
Info, wiceprezes PGNiG Maciej Woźniak.

Chodzi o wykorzystanie przepustowości gazociągów duńskich i morskich połączeń zarówno duńskich jak i norweskich.
Najdłuższym odcinkiem byłaby Baltic Pipe, czyli rura łącząca systemy gazowe Danii i Polski.

Studium wykonalności systemu przesyłowego ma powstać do końca 2016 r. System ma być gotowy w 2021, a
najpóźniej w 2022 r., gdy wygasa kontrakt na dostawy gazu z Rosji.

– Możemy stać się punktem, z którego dostawy gazu będą rozchodzić się na cały nasz region – podkreślił Woźniak i
dodał, że Polska potrzebuje nowego, niezależnego od Rosji korytarza dostaw gazu.

Cały program można obejrzeć tutaj
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